



Bibliothèque BAIE-D'URFÉ Library

Services d'impression, photocopie et numérisation

Printing, photocopying and Scanning Services

(English will follow.)

Impression :

Une station d'impression est à la disposition des membres de la bibliothèque. Elle est reliée à une imprimante BROTHER Supertank. Les frais sont de 0,15 \$ par page pour l'impression en noir et blanc et de 0,40 \$ par page pour l'impression en couleur.

Photocopie :

L'imprimante Supertank de marque BROTHER permet également de faire des photocopies. Les frais sont de 0,15 \$ par page pour les photocopies en noir et blanc et de 0,40 \$ par page pour les photocopies en couleur.

Numérisation :

Les utilisateurs de la bibliothèque peuvent numériser des documents à la station d'impression. Les utilisateurs peuvent télécharger les fichiers numérisés sur leur courriel ou sur une clé USB. Ce service est gratuit pour les utilisateurs de la bibliothèque.

(English.)

Printing:

One printing station is available for use by library members. It is connected to a BROTHER Supertank printer. There is a charge of \$0.15 per page for black and white printing, and \$0.40 per page for colour printing.

Photocopying:

The BROTHER brand Supertank printer also has photocopying capabilities. There is a charge of \$0.15 per page for black and white photocopying, and \$0.40 per page for colour photocopying.

Scanning:

Library users can scan documents at the printing station. Users can upload the scanned files to their email or unto a USB drive. This service is provided free of charge to library users.